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cedurende dit verslagjaar y{as de bestuurssaroenstelling á1s volgt?
r.qleiffer, voorzitter- ^. de t/ries-secretari-s- J. siebenEa-penninsneester
en leden de hêrên J.v.d.Ros, Iï.v. d.'ireulen, J.pike.boer en J.sierdsna

nok dit seizoen - het 45ste Levensja.ar van onze ijsclub- weer geen
rijderijan wegens het uitblijven van ijs. roch is het de taak van de
secretaris II op de hoogte te stellen rr an het w-of en we_o van de verenilrging
over het afg'eLopen s eiz oen.

0p 8 novernb er 1971 werd tle jaarvergadering gehouden in zaal oord te órsroud.
re belangstelling was zoals neestal gering te weten 1Z 1eden. \ra Êf Loo-rl
wêrd er i'ro -c' ênige tijd gs-^t llg ge<iend.
De 6c0 ledenkaarten werden ook dÍt seizoen weer door het bestuur met enkele
medewerkers op ge4ná- d.
Ondanks het uitbrijven van winter de faatste jaren is het aantal bedankjes
gering, hetgeen rn-i. in hoofrlzaak zljn oorzaak vindt in de inmer gezelhge
feestauonden van de ijsclub. De neeste bedankjes vloeien voort uit een
verhuizing naar buiten de geneente.
Innlddels moesten reeds vele werkzaaroheden worden verricht voor de te
organiseren f eest avonden.
te eerste avond werd gehouden op zaterdag 1! janaari 1J"lA in zaa]-
mropenfauna. roor het gezelschap ,r.ryater werd opgevoerd het blijspel
"Í:eskai on è faei". rroor een e.oed gevuld-. zael met 2!O leden oogs.tte het
gezel schap veef succ es -
I]et toLaal aantal orijsies voor d^ v.rloting op de eerste avond bedroes
260.
nok de 2e avond op zaterdag 2 februrari 1974 ín Tïopênfauna zou worden
verzorgd. door het gezelschap -ryater net het blljspêI ',Op bleate fuo.rren',.
0p vrijdag 1 februari werd de secretaris gebeld rnet de rnededeling, rlat
de hoofdrofspel er de heer 1ick1' lÍodderÍlan wegens ziekte niet in staat wa.s
te spelen. êoede raad was driur. 'rraar op zo,n laaL tijdstip nocn een ander
É'pz el schap aan tê tr.kÁên?
eelukkig sleagden we erin het gezelschap ^Idtsjeïk voor de 2e avond. te
contracteren rnet het blijspel ''flouden Rergen't. Eet vacor rlit toneèlstuk
benodigde an,tieke meubilair o.a. een zeer oude kast net spinragen kon
beschikbaar gesteld worden d,tor de penninerneester.
neze avond werd desondanks een groot succes en ook de beIangstelllng
was enorn n.1. plni. l!0 personen.
lantal prijzen vooï deze avond voor de verloting J14.
ne dansnuziek werd beide avonden met veef succes vel:zorgd door het
dansorkest ,nhe -hunderballs uit rrrachten. re verlotin€i op beide avonden
was ook bovon verwachting;
Fet bleek een goede greep te zijn geweest de leden 1n dê gelegènheÍd te
stellen beide avonden bij te wonen, Ook een tijd van 2 weken tussËnde
beide avonden is rn.i. we1 juist geweest.
óp deze feestavond werd de heer lrjen !'oopnans - zoals besloten op de
j aarvergadering- tot ere 1id van de ijsclub Oran.j ewor:d benoernd.
.c'en prachtige oorkonde werd hen door dê voorzi,tter rnet een toepasselijk
woord uitgereikt en aan zijn echtsenote een bloemetje.
ne benoening tot erÊ lid werd door betrokkene zeer op prijsgesteld.
noor het geheel uitblijven van winter, hadrlen wij een nakkie wat betreft
het in orde brengen van de baan. '.oor de winter was de baan uiteraard
zoals gewoonlijk door de voorzitier net zijn helpers weer in een uitste_

kende conditie gebracht. I{et aanbrengen van ver}ichting, luidslrekers e.d.
kon echter achterwege blijven. .'orige jaren v,as het vrak enkele nachten
vorst en dus noesten deze werkzaanheden wel wordan verricht.



I Tn het voorjaÊrl rrerd het cJ,ubgebouw lYeer voor de verhuur in orde Eebracht.
onze voorzitt-.r en echtgenote hebben hier weer heel wat werk .roor verrichl
ftit het overzicht van ,1e penningmeester ilal lr b1i jk-.n, dat deze verhu'rr
dit .iiaaï weel' zëer succesvol is geweest.
0ntrent het rnateriaal van de ijscl-ub wordt opqernerkt, dat tot aanschaf
van eei'] fieuwe baa.nruacl,ine is overgospan. oêl Eas is dit annaraat noÉ"

"ri ai, i n o.d ri if e'oweest.
l/oorts ontvingen wij van een bevriende relatie pen 25 tal stalen sto...f en
en een aa-ntaf smalle tafels voor het clubgebouw. tret rnateriaal is nu
weer keurig in orde.
lnmiddels is de voorzitte r met zijn n--dewerxers reeds weer bezig geweest
rnet het in orde brengen van de baan.
Ieder jaar spreek ik de hoop uit, dat het a.s. seizoen ons rveer eens
een ouderwetse {'inter zal brengen. aok ditnaal wil ik dit niet
achterwege 1aten. Íropenlíjkfi yrordt d,.ze wens nu €ens vervuld.
Tret l odental van onze ve Ienlging scho;rr,elt ronci de 'C'. ,.n h i j een
eveni;ue1 e vrinl,.raperiode zal }Let aarr Éiezel.Ligiteid op de baen zeke,r niei
o ntb r ek en.

Íó-t zover een korte opsorlrrrring van het viel en r''iee van 6y12, e AJ-jarige
i i -a l,rh ónen i au;ntt Á


